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                              عن الكتاب :  2011م - 1443هـ Book Description
 Fifteenth Edition
 Smith and Keenan’s COMPANY LAW
 The major feature of this edition has been the continued exploration and analysis of the
 impact of the Companies Act 2006. The introduction of the 2006 Act has, quite literally, rep
resented a ‘wholesale rethink’ of modern company law and, as such, had a significant impact
 on every aspect of the subject area. While this represents an exciting and challenging period
 for practitioners, academics and students alike, it has nonetheless meant that our consider
able reworking of the fourteenth edition has been continued in order to keep pace with the
 changes brought about by the new Act.
 By now the majority of readers will be sufficiently familiar with the new section number
ing of the 2006 Act or, as in the case of the majority of students, will be approaching this area
 for the first time since continued references to the 1985 Act have become redundant.
Consequently, details of the Companies Act 1985 have either been removed entirely or, in  specific chapters, been retained only where a comparison with the previous wording is abso
lutely necessary.
 شرح الكتاب :
 الطبعة الخامسة عشر
 قانون شركة سميث وكينان
 كانت السمة الرئيسية لهذه الطبعة هي الاستكشاف والتحليل المستمر لـ
 تأثير قانون الشركات لعام 2006. إدخال قانون عام 2006 له ممثل
استاء من "إعادة التفكير بالجملة" في قانون الشركات الحديث ، وبالتالي كان له تأثير كبير
 في كل جانب من جوانب مجال الموضوع. في حين أن هذا يمثل فترة مثيرة وصعبة
 بالنسبة للممارسين والأكاديميين والطلاب على حد سواء ، فهذا يعني مع ذلك أن لدينا الاعتبار
تمت مواصلة إعادة صياغة الإصدار الرابع عشر من أجل مواكبة
 التغييرات التي أحدثها القانون الجديد.
 الآن سيكون غالبية القراء على دراية كافية برقم القسم الجديد
من قانون 2006 أو ، كما في حالة غالبية الطلاب ، سوف يقترب من هذا المجال
 لأول مرة منذ أن أصبحت الإشارات المستمرة إلى قانون 1985 زائدة عن الحاجة.
وبالتالي ، تمت إزالة تفاصيل قانون الشركات لعام 1985 بالكامل أو ، في
 فصول محددة ، تم الإبقاء عليها فقط في حالة وجود مقارنة مع الصياغة السابقة
ضروري للغاية.
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